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Érkezett : 2017 ÁPR 19 .

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök űr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI, törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014. (VI. 6 .) Korm. rendelet 48,§ 5 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Eröforrások Minisztériumot vezet ő
miniszterhez,

„Mit mutatnak a KSH által közölt születési adatok ?
Mennyi magyar gyermek születik az Unió más országaiban? II. ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Előző kérdésemre adott válasza szerint : „A Központi Statisztikai Hivataltól (KSH) kapott
információk szerint a KSH által közölt születési statisztika kizárólag a Magyarország területén
történt élveszitletések számát tartalmazza, "
Valamint azt is leírta : „Arra vonatkozóan nincs lehetőség adatszolgáltatás nyújtására, hogy —
Magyarországot kivéve — az Európai Unió mely tagállamában következtek be a
Magyarországon anyakönyvezett élveszuletések, ugyanis a BFKH által kezelt adatbázis ilye n
leválogatást nem tesz lehetővé. Ez az adat csak esetileg, az egyes konkrét anyakönyvi -
eseményeknél vizsgálható, azonban a kért szempont szerinti csoportosításra nincsen mód "

Ehhez képest egy, a külföldön született gyermekek hazai anyakönyvezésére vonatkozó
közérdekű adatigénylés kapcsán, a Budapest Föváros Kormányhivatala azt az információt adt a
közre, hogy 78 ezer gyermek született külföldön az elmúlt hat évben ,

Továbbá a KSH honlapja szerint az élveszületési statisztika célja : „A Magyarországon történt
élveszületések statisztikai számbavétele, valamint a magyarországi lakcímmel rendelkező anyák
külföldön történt szülésének statisztikai számbavétele, amennyiben az esemény
anyalcönyvezésére Magyarországon is sor kerül . ”

Mindezek miatt ismételten kérdezem Miniszter Urat :
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• A külföldölt született, de nem itt élő viszont itthon anyakönyvezett gyermekeket i s
beleszámítják-e ebbe a statisztikába? Ha igen, akkor miért nem közlik, hogy
mennyien vannak az összes élveszületett gyermek között a külföldön él ő gyermekek?

• Hogyan alakult az Európai Unió tagállamaiban született, de Magyarországo n
anyakönyveztetett gyermekek száma 2010 és 2016 között? (Kérem, hog y
országonként adja meg az adatokat . )

• Miként tudta a Kormányhivatal a fent említett adatot megadni, ha ön szerint ninc s
lehetőség ilyen adatszolgáltatásra, illetve ha csak az itthon történt élveszületéseket
tartalmazza a statisztika ?

Várom megtisztel ő válaszát )

Budapest, 2017 . április 19 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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